
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 313
Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af indbrud i private hjem og i
opklaringsprocenten de seneste fem år, herunder redegøre for
– Om politiet efterforsker alle indbrud i private hjem eller optages der bare

rapport af hensyn til forsikringen?
– Om der er nogen nedre beløbsgrænse for, hvilke indbrud man prioriterer

og efterforsker?
– Om der er ens retningslinjer og beløbsgrænser i politikredsene for efter-

forskning af indbrud i private hjem?
– Om det er muligt at prioritere indsatsen med henblik på at øge opklaringen

af de fortsat mange indbrud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia
Kjærsgaard (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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